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Kære alle 

Referat af forældrerådsmøde for KKFO Bjerget.  

Tidspunkt: 08-06-23  kl. 17.15 – 19.00 

Sted:  Bjerget afd. Gården Kirkebjerg Alle 28 2720 Vanløse 

Ann-Mari er referent, Jesper mødeleder, ordstyrer/tidsholder. 

Afbud: Thomas, Katrine, Charlotte, Jon 

Der en sandwich og lidt drikkelse i pausen. 

Dagsorden: 

 

1. Meddelelser v. Jesper                                                                                          20 min O 

Herunder personalenyt, økonomi, aktiviteter 

Der er udmeldt en besparelse på almen skole/KKFO, pga stigende udgifter til specialområdet. På 

Bjerget betyder det en nedjustering af budgettet på 65.000kr. Vi forventer at det ikke får store 

konsekvenser for aktiviteter. 

Samtidig har vi valgt ikke at genbesætte en pæd. Medhjælper stilling (Laura), som var blevet ledig. 

Det skyldes det væsentlig mindre børnetal, som betyder at afdeling Gården har en klasse mindre. 

Heldigvis er vort sygefravær faldende på Bjerget, som betyder færre vikarudgifter. 

Desværre har Nicole (skolepædagog 2z, 2y ) opsagt sin stilling, da hun vil ind og læse videre. Vi 

siger tusind tak for indsatsen og vil komme til at savne hende. Hun har sidste arbejdsdag fredag d. 

4/8. 

Vi har sagt til farvel til vores to dygtige studerende pr 1/6. Jesper har haft en outro samtale med 

dem om deres opgaver og ophold på Bjerget. Stor tilfredshed fra begge. 

Der er kommet to nye studerende: Jens på Lillehøj og Diana på Skjulhøj. 

                                                                                      

2. Siden sidst:                                                                                                              25 min O/D 

Fra personalet: Der har været gennemført den to-årige Trivselsundersøgelse blandt alle        

medarbejdere i Kbh Kommune. På Bjerget havde 27 ud af 28 svaret – flot svarprocent. Vi er i gang 

med at se på resultaterne, for at se hvor det største forbedringspotentiale er. 

Indskrivning 1/5:  Arbejdet med vores tre maj grupper, går rigtig fint. Det er tre gode grupper, med 

et fællesskab og generelt harmonisk samvær. Enkelte har brug for en hjælpende hånd til at klare 

deres udfordringer. 



 

                                                                                                                             

                                      

3. Forældrehenvendelser:                                                                                    20 min O/D 

                                                                                   

- Se bilag                                                                                                              

-  Vi havde fået endnu en henvendelse fra samme forældre ang Gamerdag. Det blev aftalt at 

sende et kort supplerende svar til vores tidligere svar:                                                                                                                         

 

 

4. Indkomne punkter:                                                                                              30 min                                                                                          

- Evaluering af rådets arbejde i skoleåret22/23  

- Et gen-kig på forretningsordenen for forældrerådets arbejde.(bilag)  

Er den dækkende for arbejdet? Skal noget redigeres/tilføjes?  

       Det blev besluttet at udsætte disse punkter til næste møde.                                                                                                                                                                                                                          

 

5. Evt: Næste møde mandag d 11/9 kl 17.15 

 

 

 

Vel mødt Jesper 


